

## တနံနံတဘျီ တံဟံနံပျဲကမျျာ်တံကစီနံ အတံအာ်လံအီလီ

Hamilton-Wentworth ကီရံနံကံမံးတံမံပျာ်ကရံ (HWDSB)အံ အာ်လံတူလံဝဲလံ ကဒီသဒါ ကိုဖီနီကစံတံဂံတံကျီ ဒီးမလံဝဲ ဒ်သံးကမဂုထီနံ “အုထာ်နံးတံဂံတံကျီ” လံကီဖီဟံတံအီသုာ်တဖာ် ဖဲတံဟံဖျါထီနံ နီနံကစီအဂုအကျီ ဖဲအုထာ်နံးလံအခါနံနံလီ. ဝံသးစူကွာ်ဖဲ နကီဖီအဟံယဲသန့ ဒ်သံးနကထံနံပ မိပာ်/ပုကွာ်ထွဲတံဖီ အလံပရံ လံနီကစံတံဂံတံကျီ (Parent/Guardian Letter on Personal Information) အတံဟံဖျါအလံအပဲ ဒီးတံအဒီသုာ်တဖာ်ဘာ်ပး ပရဲကျဲစူးကါ ကိုဖီအတံဂံတံကျီသုာ်တဖာ်ဒ်လဲနံ ဒီးဒီသဒါ နီကစံတံဂံတံကျီ ဖဲလံပတံဒ်သံးကတုထီနံဘးဒီး တံဘျာ်သဲစးအတံလိာ်ဘာ်သုာ်တဖာ်ဒ်လဲနံအဂီတက့.

ဒ်ပယုသုာ်ညါအီထီနံ တံအိာ်မူ ဒီးတံမလံအတံတံတံတဖာ် ဖဲတံဆါသတြီအကတီနံ, ပမုလံလံ ကိုဖီသုာ်တဖာ် ကပာ်ပာ် မလံကံးတံဖဲ တံမလံအကျီအကျဲ ဟံဖျါပာ်သုာ်သး လံတံလဲထီနံကီလံနီကစံမံဂု တံမလံလံအုထာ်နံးတံဒီးသုာ်တဖာ်မံဂု ဖဲလံဆူညါတံသိာ်လိနံ အတံပူနံနံလီ. ဖဲတံပာ်လံဃာ် နံနံကယံ 21 တံမလံမဒီးလံအကါဒိာ်သုာ်တဖာ်အခါနံ, ပကမံးတံမံပျာ်အံ ဟံနံလံပုကီဖီတဖာ်လံ Microsoft Teams, HWDSB အဲ(ပ) အတံကွဲးနီကွဲးညါ, အံမု(လ) ဒီးလံနံနံလံလံတဘျီ ဃုာ်ဒီး ကူာ်သုကံတံဝဲကျဲအတံမလံလံအုထာ်နံးလံဒိာ်ညါလံကဝီ မုတမု “HUB” နံနံလီ. တံမလံတံလံ အုထာ်နံးလံနံ ဟံဃုာ်ဒီး တံအိာ်သးလံ တံမလံတံအဆါကတီ တကတီဃီ ဖဲလံပုမလံတံဖဲသုာ်တဖာ် ကအိာ်အိာ်လံ အုထာ်နံးလံ ဖဲအဆါကတီတကတီဃီ, ဒီးမလံတံအဆါကတီ တကတီဃီ ဖဲလံတံဂံဒိာ်တံအံ ဘာ်တံဟံနံပျဲကမျျာ် လံကီဖီတဖာ်ကဒီးနံအီ ဖဲအယုထာ်ဝဲအခါနံနံလီ. လံနံအမံညါ, ကိုဖီသုာ်တဖာ်အံ စူးကါ အုထာ်နံးပီးလံတဖာ် မုတမု အဲ(ပ)လံအိာ်လံပာ်ယဲသန့အလံ ဒီးပုဂံဝီတံဆဲးကျိ ဒ်တံဒီးသရံသရံမုာ် ဆါတံဝဲဒ်အကြံးအဘာ်အသိး သုဝဲနံနံလီ.

ကိုဖီသုာ်တဖာ် ကဒီးနံဘာ် တံသိာ်လံလံအကြံးအဘာ်ဒီးသးနံဘာ်ပး ထံဖီကီဖီလံအစူးကါဖဲအံလဲထီနံဒီးပီး ဒီးတံစူးကါ ဖဲဖီကဟံပီညါ လံအပူဖျဲဒီးတံဘာ်ယိာ်နံနံလီ. ဆူညါတံဂံတံကျီဘာ်ပး သန့တဖာ် ဒီးတံနံကျဲလံအပုဆုာ်ရဲကျဲ နံနံကယံ 21 အတံမလံအဂီ, ကွာ်ဖဲ နံနံကယံ 21 တံမလံသန့ 6.1 (see Policy 6.1 21st Century Learning) ဃုာ်ဒီး

# HWDSB

ကိုတပ်သိပ်လိနပ် - 2021-

တၢ်မၤအကျိၤအကွၢ်လၢတၢ်စူးကါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၣ်မ့ၣ်ဒါ, တၢ်ပၤဘၣ်တၢ်ဒီးပၤကွဲးလံာ်ဖိအတၢ်မၤအကျိၤအကွၢ်  
(Responsible Use Procedure, Ownership and Authorship Procedure)ဒီး တၢ်ဟံးဖျါလီၤတၢ်, တၢ်န့ၣ်န့ၣ်အီၤသ့  
ဒီးတၢ်ဟံးဖျါမၤသကိးတၢ်လၢအဂ့ၢ်အကျိၤအကွၢ်တဖၣ် (identity, Credibility and Positive Participation  
Procedure) တက့ၢ်. သန့သၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်န့ၣ်ကျဲသ့တဖၣ်အံၤ တၢ်ဃုန့ၣ်အီၤသ့ဝဲညီ ခိဖျါတၢ်စူးကါ  
တၢ်ဃုကွၢ်အကျိၤအကွၢ် ဖဲကမံးတံာ်မိၢ်ပုၤပုၤယဲၤသန့အပူၤ (<https://www.hwdsb.on.ca/>) သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

ကိုဖိသ့တဖၣ်လၢ HWDSB အပူၤအံၤ ကစူးကါ အ့ထၢန့ၣ်လၢကို ဒီးကမၤလိဘၣ်ဃး တၢ်ဘၣ်စူးကါ  
တၢ်အပီးအလီၤလၢပဟ့ၣ်လီၤသ့တဖၣ်အံၤ လၢအတၢ်မၤလိတၢ်, တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အသီ,  
တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤသကိးတၢ် ဒီးတၢ်ဖဲသကိးမၤသကိးတၢ်အဂီၢ်ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲသ့ၣ် ကဟံးဖျါမၤသကိးတၢ်ဖဲ  
အ့ထၢန့ၣ်အလီၤအကျိၤ လၢတၢ်ထံၣ်န့ၣ်အီၤသ့လၢတီၤဒါးပူၤ, ဒီးဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ဖဲကို ဒီးပုၤယဲၤသန့အဂၤတဖၣ်  
လၢကမံးတံာ်မိၢ်ပုၤကရၢအပူၤန့ၣ်လီၤ. ထဲဒုၣ်န့ၣ်အခွဲးလၢ လံာ်အဒိအံၤအဖီခိၣ် တၢ်ကတီၣ်ထီၣ်ဝဲဒုၣ်လၢ  
အ့ထၢန့ၣ်အဖီခိၣ် ဒ်သိးပုၤကိးဂၤကထံၣ်ဘၣ်ဝဲ (အဒိ - တၢ်ထံၣ်အီၤ လၢ HWDSB အချၢသ့) ဃုာ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်လၢ  
နမ့ၢ်မတၤအဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပဃုနတၢ်ဟ့ၣ်ပျဲ ဒ်သိးနကဟ့ၣ်ပျဲ နဖိလၢကဟံးဖျါမၤသကိးတၢ်ဖဲ အ့ထၢန့ၣ်လီၤ ဒ်အမ့ၢ်အကျိၤအကွၢ်တဖၣ်လၢ  
တီၤဒါးသရၣ်သရၣ်မ့ၢ်တဖၣ်ဆိကမိၢ်အီၤ ဒ်အကြၢဒီးသးန့ၣ် ဒီးဘၣ်ထွဲလိာ်သးလိလီၤ လၢအတၢ်မၤလိ  
ဒီးအတၢ်မၤလၢထီၣ်ပုၤထီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နဃုထၢလၢ နကဟ့ၣ်ပျဲ မ့တမ့ၢ် တဟ့ၣ်ပျဲ  
အံၤဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢနဖီခိၣ်လၢလၢပုၤပုၤလီၤ. နမ့ၢ်ဟ့ၣ်ပျဲန့ၣ်,  
တၢ်ဂီၤတဖၣ်/တၢ်ဂီၤမူ/နဖိတၢ်ကလုာ်လၢတၢ်ဖိၣ်ဃာ်တဖၣ်, အလံာ်တၢ်ကွဲးတဖၣ်  
ဒီးတၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢအဒုးအိၣ်ထီၣ်ဝဲ ဒီး/မ့တမ့ၢ် အမံၤ သ့တဖၣ်အံၤ တၢ်ကဟံးဖျါထီၣ်အီၤလၢ အ့ထၢန့ၣ်လီၤ  
လၢပုၤလၢ HWDSB ကိုအချၢသ့တဖၣ် ထံၣ်အီၤသ့ (အဒိ - ကမ့ၢ်လၢပုၤတၢ်ပုၤသ့တဖၣ် ထံၣ်အီၤသ့ မ့တမ့ၢ်  
တၢ်ဃုထံၣ်န့ၣ်အီၤလၢ အ့ထၢန့ၣ်န့ၣ် World Wide Web အလီၤသ့) လၢအအိၣ်ဃုာ်ဒီး -

- ကိုအံၣ်လဲးတြီန့ၣ်လံာ်တၢ်ပရၢ လၢအဘၣ်တၢ်ဆုၢ်အီၤဆူ မိၢ်ပၢ်အပုၤတၢ်ပုၤ
- တီၤဒါးပုၤယဲၤသန့တဖၣ်, ဘျီး(ခ)တဖၣ်, ဒီးတၢ်ဂီၤမူအတၢ်တိာ်ကျဲတဖၣ်
- တီၤဒါး/ကို/ကမံးတံာ်မိၢ်ပုၤကရၢ ကမ့ၢ်တၢ်ဆဲးကျိးအကီးတဖၣ် (အဒိ - Twitter, YouTube, အဂၤတဖၣ်.)
- ကို/ပုၤတၢ် ကမ့ၢ်တၢ်ကစီၣ် လၢတၢ်ဆဲးကျိးထုးထီၣ်အီၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ရၢလီၤအီၤလၢတၢ်ကလုာ်တဖၣ်
- တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ အကျိၤအကွၢ်အဂၤတဖၣ်

(ဝံသးစူၤ ပၤယာ်လံာ်တကဘျိးအံၤ လၢနတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်တက့ၢ်)



## တၢ်ဟ့ၣ်ပျဲ လတၢ်ကဟ်ဖျါထီၣ် ကိုဖိအဂ့ၢ်အကျိၤလၢ အံၣ်လဲးတြိနံးအကျိၤအကျဲအဂီၢ်

မ့ၢ်, ယအၢၣ်လီၤ ဒီးဟ့ၣ်တၢ်ပျဲလၢ တၢ်ကဟ်ဖျါထီၣ် ယဖိနီၣ်ကစၢ်အဂ့ၢ်အကျိၤ ဖဲအဒိအတံာ် လၢတၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်တွံးဃာ်အီၤ (အဒိ - တၢ်ဂီၤတဖၣ်/တၢ်ဂီၤမူ/ယဖိတၢ်ကလုာ်လၢတၢ်ဖိဃာ်တဖၣ်, အမံၤ, အလံာ်တၢ်ကွဲး/တၢ်ဖိးတၢ်မၤလၢအဒုးအိၣ်ထီၣ်ဝဲ, ကမျါတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါ/ပှ်ယဲၤသန့/ကမျါတၢ်ကစီၣ်အတၢ်ကွဲးတဖၣ်အပူၤ) ဖဲအဝဲသ့ၣ် ဟ်ဖျိဃာ်မၤသကိးတၢ်ဖဲ နံၣ်ကယၤ 21 တၢ်မၤလိအကျိၤအကျဲ ဖဲတီၤဒၢးသရၣ်သရၣ်မုၢ်အတၢ်နံၣ်ကျဲအဖီလၢာ် ဒီးလၢတၢ်ကဟ့ၣ်နီၤလီၤ ဒီးမၤလၢကပီၤ တၢ်လၢအဒုးအိၣ်ထီၣ်ဝဲလၢအသီ ဒီးတၢ်မၤလိန့ၢ်တၢ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ် ဒီဖျိ ကို/ကမံးတံာ်မိၢ်ပၢ် ဒီးလီၢ်ကဝီၤ ကမျါတၢ်ကစီၣ်သန့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ယန့ၢ်ပၢ်လၢ, ဖဲတၢ်မ့ၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢ အ့ထၢၣ်နဲးလိၤအခါန့ၣ်, ကိုဖိအဂ့ၢ်အကျိၤအံၤ ကအိၣ်ဖျါထီၣ်ဖဲ တၢ်စဲးကျိးထုးထီၣ် လၢ HWDSB အတၢ်ပၤအချၢန့ၣ်လီၤ.

ယတအၢၣ်လီၤဟ့ၣ်ပျဲဘၣ်. ယတဟ့ၣ်ပျဲလၢ တၢ်ကဟ်ဖျါထီၣ် ယဖိအဂ့ၢ်အကျိၤ လၢတၢ်ဟ်ပနီၣ်အနီၣ်ကစၢ်သ့ လၢအကျိၤအကျဲလၢကမျါထံၣ်အီၤသ့ ဒီး-မ့တမ့ၢ် တၢ်ဃုထံၣ်န့ၢ်အီၤသ့ လၢအ့ၢၣ်နဲး World Wide Web သ့သ့ၣ်တဖၣ်ဘၣ်.

ကိုဖိမံၤ- \_\_\_\_\_ တီၤ- \_\_\_\_\_

ကိုဖိဆဲးလီၤမံၤ (မ့ၢ်ပျဲထီၣ် 18 နံၣ် မ့တမ့ၢ် ဆူအဖီခိၣ်) - \_\_\_\_\_

မိၢ်ပၢ်/ပျဲကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိ အမံၤ - \_\_\_\_\_

မိၢ်ပၢ်/ပျဲကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိဆဲးလီၤမံၤ - \_\_\_\_\_

မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီ- \_\_\_\_\_

# HWDSB

ကိုတင်သိပ်လဲနံနံ - 2021-

နဖိတီဒါးသရဉ်သရဉ်မုဉ်အံ၊ ကဟ့ဉ်ဘီးဘဉ်သုဉ်ညါနဒီတနံဉ်ညါ ဘဉ်ဃး နံဉ်ကယါ 21 တၢ်မၤလိအတၢ်လဲၤခီဖျိ လၢတၢ်တိာ်ကျဲၤဟံၤအီၤလၢပုၤကိဖိတဖဉ်အဂီၢ် ဒ်သိးနကအိဉ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်တဖဉ်လၢ ကသံကွၢ်တၢ်သံကွၢ်တဖဉ် ဘဉ်ဃး လံာ်တၢ်ကတိၤအခီပညီလီၤတံၢ်လီၤဆဲး ဒီးဒ်သိးနကဆိတလဲ နတၢ်ဟ့ဉ်ပျဲ ဖဲနဘဉ်သးအီၤအခါ အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

နမ့ၢ်အိဉ်ဒီးတၢ်ဘဉ်ယိဉ် ဘဉ်ဃးဒီးနဖိအတၢ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်ဘဉ်ယိဉ် ဖဲတၢ်စူးကါအနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအခါန့ဉ်ဒီး, ဝံသးစူၤ ကတိၤသကိးတၢ်ဒီး နသရဉ်သရဉ်မုဉ် မ့တမ့ၢ် ကိဉ်ခိဉ် ဖဲကိလၢနဖိထီဉ်အီၤတက့ၢ်.